
Zápis ze zasedání LK AS FSV UK, 5. 1. 2023

Místo a čas: online prostřednictvím Google Meet, 16:00.

Přítomní členové LK AS FSV UK: RNDr. Michal Červinka Ph.D.; Jakub Dolejš; PhDr. Jiří
Kukačka, Ph.D.; doc. PhDr. Michal Smetana, Ph.D.; prof. MgA. Martin Štoll, Ph.D.

Omluveni: -

Nepřítomni: -

Hosté: -

Zápis:

1. LK se zabývala bodem 6. návrhu programu zasedání AS FSV UK (10. 1. 2023)
“Studentské peníze - revize Pravidel”:

a. LK v dokumentu navrhuje následující drobné úpravy:
i. Přesunout větu “Čerpání SP bere plénum AS FSV UK pouze na

vědomí.” z bodu 14 na konec bodu 2, aby se ihned vysvětlila forma
stvrzování návrhu rozdělení SP.

ii. Reoganizovat pořadí bodů 6 až 11 na 10, 11, 6, 7, 9 a 8, aby to lépe
navazovalo na body 5 a 12 a odpovídalo pořadí jednotlivých úkonů z
pohledu žadatele o SP.

iii. Neuvádět text v poznámce na konci textu jako součást dokumentu (za
větou “Schváleno dne xx.yy.zzzz Akademickým senátem…”, případně
zvážit doplnění do hlavní části dokumentu formou nových bodů.

b. LK navrhuje upřesnit formulaci bodu 14, kde z aktuálního znění není zřejmé,
zda je možné, aby pedagogická komora uplatnila veto jen na část návrhu
čerpání SP s ohledem na bod 13, kde se uvádí, že studentská komora
hlasuje o každé žádosti zvlášť.

c. LK doporučuje schválit navržené usnesení “po zapracovaní připomínek LK”
viz výše.

2. LK se zabývala bodem 7. návrhu programu “Prodloužení nájmu v Pekařské 10”:
a. LK nemá k předloženému dokumentu žádných připomínek.
b. LK doporučuje schválit navržené usnesení.

3. LK se zabývala pracovní verzí koncepce elektronizace fakultního oběhu dokumentů s
harmonogramem dokončení do roku 2025 dle Plánu realizace Strategického záměru
FSV UK v roce 2022 (priorita 4, cíl 3), kterou na žádost LK poskytl proděkan pro
elektronizaci Nekola.

a. Zatím se jedná pouze o pracovní podklad, materiál nyní připomínkuje KD a
finální verze se bude schvalovat 23. 1.



b. LK pokládá předložený dokument za velmi poctivě a kvalitně zpracovaný a
oceňuje aktivitu pana proděkana i jeho ochotu pravidelně informovat LK o
postupu přípravy koncepce.

4. Na žádost předsedkyně Studijní komise Magdaleny Mouralové se LK zabývala
materiálem “Jazyková politika FSV UK”:

a. LK navrhuje po projednání na plénu materiál dále otevřít konkrétním
připomínkám např. formou sdíleného dokumentu.

b. O podobě finální verze dokumentu a jeho umístění na web FSV by mělo
rozhodnout vedení FSV.

c. LK proto navrhuje hlasovat o tomto pozměněném usnesení: “AS FSV UK
podporuje záměr vzniku dokumentu Jazyková politika FSV UK (a jeho
následné zveřejnění).”

Zapsal: Jiří Kukačka (předseda LK AS FSV UK), 5. 1. 2023.

Kontrola a ověření: přítomní členové LK AS FSV UK.


